
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 1/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 34/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) παραλαβής της μελέτης με τίτλο «Μελέτη κατασκευής 
δρόμου πρόσβασης στο δασικό χωριό (τμήμα όρια οικισμού-συμβολή 
δασικών δρόμων) (Οδοποιίας)» (Α.Μ. 41Γ/2008 ΤΥΔΚ του πρώην 
Δ.Μακεδονίδος) και β) αποδοχής αιτήματος για διάλυση της σύμβασης 
της μελέτης με τίτλο «Μελέτη κατασκευής δρόμου πρόσβασης στο 
δασικό χωριό (τμήμα όρια οικισμού-συμβολή δασικών δρόμων) 
(Οδοποιίας)» (Α.Μ. 41Γ/2008 ΤΥΔΚ του πρώην Δ.Μακεδονίδος). 

 
Σήμερα 20 Ιανουαρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-1-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                      Απόντες 
1)Θ. Θεοδωρίδης, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ.Χατζηαθανασίου, 9)Θ. Αγγελίνας, 
10)Λ.Πουλασουχίδης, 11)Κ.Βοργιαζίδης, 12)Ν. Μωυσιάδης, 
13)Χ.Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. Γαϊτάνου, 
16)Α.Καγκελίδης, 17)Θ.Κορωνάς, 18)Β. Παπαδόπουλος, 
19)Κ.Κουτσαντάς, 20)Β.Λυκοστράτης, 21)Α.Δέλλας, 
22)Α.Νεστορόπουλος, 23)Α.Γκαμπέσης, 24)Κ. Κοστογλίδου, 
25)Α.Βασιάδης, 26)Χ.Τσιούντας, 27)Κ. Παναγιωτίδης, 
28)Δ.Γκέκα, 29)Α. Παπαδόπουλος, 30)Σ. Κουμτσίδης, 
31)Ι.Σοφρόνωφ, 32)Γ.Μελιόπουλος, 33)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, 
Μ.Παπαϊωάννου, Γ. Κάκαρης, 
Λ.Τσαβδαρίδης, Β.Γιαννουλάκης, 
Ε.Γουναράς, Γ.Σουμπέκας 

             Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                Απών Πρόεδρος 
             & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                          Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, 
Α.Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, 
Π.Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Γκαμπέσης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 1/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Κορωνάς και προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 2/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Χ.Τσιούντας και 
προσήλθε ο κ. Θ.Κορωνάς. 
4)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 3/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Α.Καγκελίδης, Θ.Θεοδωρίδης και 
προσήλθε η κ.Ι.Σοφρόνωφ. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 4/2014 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 11/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Α.Δέλλας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 12/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Μωυσιάδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 13/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μιχαηλίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 14/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 18/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Βασιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 19/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 32/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 34/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Δέλλας. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 34ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 11-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Σχετικά με την ανωτέρω σύμβαση και την υλοποίηση σύνταξης της αντίστοιχης μελέτης 
παραθέτουμε το παρακάτω ιστορικό:   

1. Με την 35/2008 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής  του πρώην Δήμου 
Μακεδονίδος εγκρίθηκε η ανάθεση σύνταξης της  μελέτης «Μελέτη  κατασκευής δρόμου 
πρόσβασης στο δασικό χωριό (τμήμα όρια οικισμού – συμβολή δασικών δρόμων )»( 
ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ) Α.Μ. 41Γ/2008 ΤΥΔΚ συμβατικού ποσού  12.665,10€ με το ΦΠΑ,  σε ιδιωτικό  
μελετητικό γραφείο.   

2. Στις 1/7/2008 υπεγράφη σύμβαση για την σύνταξη της ανωτέρω μελέτης με την 
μελετητική εταιρία Η.ΣΕΪΤΑΡΙΔΗΣ – Ε. ΠΑΣΧΟΥΔΗΣ και ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ Ε.Ε.  και με το 
3626/1-7-2008 έγγραφο Δήμου Μακεδονίδος  απεστάλη  στην ΤΥΔΚ Ν. Ημαθίας. 

3. Η ανωτέρω σύμβαση ποσού 12.665,10€  χρηματοδοτείται  από το πρόγραμμα 
ΘΗΣΕΑΣ . 

4. Με το 5924/1-8-2008  έγγραφο ΤΥΔΚ, ορίστηκε επιβλέπουσα της μελέτης η κ. 
Τογκούρη Αικατερίνη Πολιτικός Μηχανικός ΤΕ της ΤΥΔΚ.  

5. Με το 5924ττ/1-8-2008 έγγραφο της ΤΥΔΚ,  δόθηκαν οδηγίες στον εκπρόσωπο της 
μελετητικής εταιρίας κ. Ηλία Σειταρίδη, για την σύνταξη της μελέτης. 

6. Το αντικείμενο της μελέτης ήταν η σύνταξη της οριστικής μελέτης οδοποιίας  για την  
κατασκευή δρόμου πρόσβασης στο δασικό χωριό (τμήμα όρια οικισμού – συμβολή δασικών 
δρόμων ). Η μελέτη  κατατέθηκε στις 29-9-2008 και η υπηρεσία (ΤΥΔΚ) προέβη σε διορθώσεις , 
η μελέτη ξανακατατέθηκε στις 26-1-2009. Τα τροποποιημένα τεύχη έτυχαν της αποδοχής της 
ΤΥΔΚ,  πλην όμως δεν προωθηθήκαν στον πρώην Δήμο Μακεδονίδος για παραλαβή,  εν 
αναμονή της έγκρισης της αντίστοιχης περιβαλλοντικής μελέτης από την ΔΙΠΕΧΩ 

7. Με το 5892/5-8-2009  έγγραφο η ΔΙ.ΠΕΧΩ ζητούσε διευκρινήσεις  για την  ΠΠΕ  
λόγω αντιρρήσεων του Δασαρχείου Βέροιας . 

8. Οι αντιρρήσεις του Δασαρχείου Βέροιας ως προς την χάραξη - πορεία που έπρεπε να 
ακολουθήσει ο δασόδρομος πρόσβασης στο δασικό χωριό,  οδήγησε στην μη περαιτέρω επιθυμία 
του Δήμου Μακεδονίδος για συνέχιση των ενεργειών, ήτοι την σύνταξη της ΜΠΕ και στην 
υλοποίηση της μελέτης οδοποιίας, όπως αυτή είχε συνταχθεί.  Κατόπιν αυτού  ο ανάδοχος δεν 
προέβη σε περαιτέρω ενέργειες, αλλά ούτε και η ΤΥΔΚ ως διευθύνουσα Υπηρεσία έδωσε 
σχετικές εντολές, διότι ναι μεν η μελέτη οδοποιίας ήταν πλήρης ως προς τα κατατεθειμένα τεύχη 
και το περιεχόμενο αυτών πλην όμως δεν μπορούσε να υλοποιηθεί λόγω των όρων που έθετε  το 
Δασαρχείο και η ΔΙ.ΠΕ.ΧΩ .    

9. Με την εφαρμογή του  Ν. 3852/2010 και την συνένωση του πρώην Δήμου 
Μακεδονίδος με τον Δήμο Βέροιας κατ΄ εφαρμογή της  εγκυκλίου 6/14-1-2011 του Υπουργείου 
Εσωτερικών Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, με το 20-8-2013 έγγραφο της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας, ορίστηκε εκ νέου επιβλέπουσα της 
μελέτης η κ. Παρασκευή Παυλοπούλου Πολιτικός Μηχανικός ΤΕ. 

10. Στις  12-7-2013 ο  εκπρόσωπος της μελετητικής εταιρίας κος Ηλίας Σειταρίδης,  με 
σχετική του αίτηση,  ζητά την λύση της σύμβασης και την πληρωμή του,  μόνο σε ότι αφορά το 
70% αυτής,  αναφέροντας ότι πέραν αυτού δεν έχει περεταίρω απαίτηση.  

Κατόπιν των ανωτέρω και έχοντας υπόψη: 
1. Την   κατατεθείσα μελέτη οδοποιίας. 
2. Το υπ΄ αριθ. πρωτ. 5892/10-6-2009  έγγραφο της ΔΙ.ΠΕ.ΧΩ, το υπ΄ αριθ. πρωτ. 

1237/18-5-2009 έγγραφο του Δασαρχείου Βέροιας σύμφωνα με το οποίο  διαφωνεί με τη λύση 
που προτείνετε στην  μελέτη (ως προς την χάραξη).   

3. Το ότι αντιμετωπίζεται σχετική δυστοκία στην εκταμίευση χρημάτων από το 
πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ λόγω και τις επικείμενης λήξης του προγράμματος . 

4. Το άρθρο 4.2.3 της συγγραφής υποχρέωσης  βάσει του οποίου …….μπορεί ο 
εργοδότης να διαλύσει την σύμβαση και κατά την εκπόνηση σταδίου της μελέτης ευθυνόμενος σε 
πληρωμή αποζημίωσης, η οποία υπολογίζεται κατά την παράγραφο 2 του άρθρου 36 του Νόμου  

5. Τις διατάξεις του Ν3316/05 και συγκεκριμένα  του άρθρου 34 Διάλυση της Σύμβασης  
όπου  αναφέρεται ………..Σε περίπτωση σύμβασης μελέτης που εκπονείται κατά στάδια, ο 
εργοδότης δικαιούται να διακόψει τις εργασίες της μετά την ολοκλήρωση κάποιου σταδίου και να 



λύσει τη σύμβαση χωρίς αποζημίωση του αναδόχου, αν τούτο προβλέπεται στη σύμβαση. Δικαιούται 
επίσης ο εργοδότης να διακόψει την εκπόνηση σταδίου μελέτης με καταβολή αποζημίωσης στον 
ανάδοχο, κατά την παράγραφο 3 του άρθρου 36. Ο εργοδότης σύμβασης παροχής υπηρεσιών 
δικαιούται, αν προβλέπεται στη σύμβαση, να διακόψει την παροχή των υπηρεσιών, είτε αζημίως για 
τον ίδιο είτε και με καταβολή αποζημίωσης, κατά τα οριζόμενα στην παράγραφο 3 του άρθρου 36 

6. Τις διατάξεις της παραγράφου 2γ του άρθρου 30 του Ν3316/2005 Μετά την υποβολή 
κάθε σταδίου ανά κατηγορία μελέτης, κατόπιν συνοπτικού ελέγχου  της πληρότητας και της 
επάρκειας αυτής, καταβάλλεται ανακεφαλαιωτικά ποσοστό 70% της αμοιβής του σταδίου και 
επιστρέφονται οι εγγυήσεις των παραπάνω εδαφίων.   

7. Την από 12-7-2013 αίτηση του κου  Ηλία Σειταρίδη  εκπρόσωπου της μελετητικής 
εταιρίας με σχετική του αίτηση,  ζητά την λύση της σύμβασης και την πληρωμή του 70% της 
αμοιβής της μελέτης,  αναφέροντας ότι πέραν αυτού δεν έχει περεταίρω απαίτηση. 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βέροιας  ως εργοδότης, να προβεί: 
1. στην παραλαβή της μελέτης  «Μελέτη  κατασκευής δρόμου πρόσβασης στο δασικό 

χωριό (τμήμα όρια οικισμού – συμβολή δασικών δρόμων )»  
      ( ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ) Α.Μ. 41Γ/2008 ΤΥΔΚ του πρώην Δήμου Μακεδονίδος  και  
2. στην λήψη απόφασης σχετικά με την διάλυση ή μη της σύμβασης της μελέτης  

«Μελέτη  κατασκευής δρόμου πρόσβασης στο δασικό χωριό (τμήμα όρια οικισμού – συμβολή 
δασικών δρόμων )» ( ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ) Α.Μ. 41Γ/2008 ΤΥΔΚ του πρώην Δήμου Μακεδονίδος 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Επισκέφθηκα με τον κ.Λαζαρίδη στη Θεσσαλονίκη, την Αποκεντρωμένη 

Διοίκηση Μακ/νίας-Θράκης, μιλήσαμε με τους υπεύθυνους, οι οποίοι συντάχθηκαν με την άποψη 
του Δασαρχείου Βέροιας 

Λαζαρίδης: Εγκαλούμαστε ότι δεν κάναμε τίποτε σε πολιτικό επίπεδο, για να 
ξεπεράσουμε τα προβλήματα, αλλά εδώ έχουμε αποφάσεις του Δασαρχείου που εκδόθηκαν το 
2009. Ο κ.Δάλλας εκείνη την εποχή ήταν Δήμαρχος στο Δ.Μακεδονίδος. Γιατί δεν έκανε κάτι 
εκείνη την εποχή; 

Νεστορόπουλος: Επικοινώνησα με τον κ.Δάλλα, ο οποίος μου είπε ότι δε μπόρεσε να είναι 
παρών στη σημερινή συνεδρίαση λόγω κάποιου εκτάκτου προβλήματος. Μου είπε ότι η Δημοτική 
Αρχή αδικαιολόγητα κωλυσιεργούσε τα τελευταία 3 χρόνια, τα έργα είναι ενταγμένα στο 
Πρόγραμμα «Θησέας» και χρήματα ο Δ.Βέροιας δε θα δώσει. Τα έργα είναι ενταγμένα μέχρι το 
τέλος του έτους 2014 κι έπρεπε να κάνουμε όλες τις απαιτούμενες ενέργειες, να έχουμε καταθέσει 
εγγράφως τις ενστάσεις μας κι αν επιμέναμε θα κερδίζαμε. 

Λαζαρίδης: Μα γιατί δεν το έκανε ο ίδιος, όταν είχε τη δυνατότητα; 
Νεστορόπουλος: Αυτά μου είπε, αυτά σας λέω.  
Δήμαρχος: Τι έκανε ο κ.Δάλλας από το 2008 και μετά; Γιατί ζητά ευθύνες από εμάς; Ήταν 

μαλωμένος με το Δασαρχείο και δεν προχώρησε τα θέματα αυτά.  
Το Δασαρχείο όμως εμμένει σε αυτή του την άποψη. 
Λαζαρίδης: Εκτός αυτού, πριν ξεκινήσουν θα έπρεπε να έχει κάποιες εγκρίσεις από τις 

αρμόδιες υπηρεσίες, στην προκειμένη περίπτωση το Δασαρχείο. 
Αντί αυτού, αναθέτουμε μελέτες, τις υλοποιούμε σε μεγάλο ποσοστό και τις πληρώνουμε. 

Έχουμε δηλαδή πληρώσει χρήματα για μελέτες που δεν έπρεπε να γίνουν. 
Β.Παπαδόπουλος: Πρέπει να καταλάβουμε όλοι ότι παρήλθαν οι εποχές με τη 

«βιομηχανία» των μελετών. Πλέον ότι γίνεται πρέπει πρώτα να ελέγχεται η νομιμότητά του κι όχι 
να κάνουμε μελέτες στον «αέρα».  

Νεστορόπουλος: Ευτυχώς που υπήρχαν μελέτες στους «Καποδιστριακούς» Δήμους και 
γίνονται τα έργα αποχέτευσης σήμερα.  

Πρόεδρος: Γιατί διαφωνείτε για τα αυτονόητα; 
Νεστορόπουλος: Τις μελέτες αυτές πρέπει να τις «κυνηγήσουμε», να τις υλοποιήσουμε και 

να τις τελειώσουμε για να δώσουμε και κάποια αξία στα χωριά. Ο κ.Δάλλας προσπάθησε να κάνει 
κάποιες μελέτες για να έχουν μια σύνδεση τα Ριζώματα με το Ελατοχώρι κι εμείς λέμε όχι. Να το 
κυνηγήσουμε και να μην το εγκαταλείψουμε.  

Λαζαρίδης: Λάθος κάνετε. Λέτε ψέματα. 
Νεστορόπουλος: Δεν έχω συνηθίσει να λέω ψέματα και θα αποδειχθούν όλα αυτά που 

λέω. 



Λαζαρίδης: Οι αντιρρήσεις του Δασαρχείου είχαν να κάνουν με τους τρόπους επιλογής, 
δεν έλεγε να μη γίνει ο δρόμος, αλλά να μην ασφαλτοστρωθεί ο δρόμος αυτός. Έλεγαν να μην 
πάμε στο δρόμο αυτό γιατί υπήρχε και άλλος. Κακό ήταν αυτό που έλεγε; 

Β.Παπαδόπουλος: Δε διαφώνησα με τις μελέτες που έκαναν οι Δήμοι, έπρεπε να κάνουν 
αν μπορούσαν και περισσότερες. Αλλά όχι εκτός νομιμότητας. 

Αθ.Δέλλας: Θέλω να αιτιολογήσω την ψήφο μου. Πολύ σωστά τέθηκε το ζήτημα. Ήμουν 
δημοτικός σύμβουλος στον πρώην Δ.Μακεδονίδος και λειτουργούσε ολόκληρη βιομηχανία 
μελετών, ημιτελών και στηριζομένων μόνο σε συγκεκριμένες σκοπιμότητες.  

Έπρεπε από νωρίτερα να ελεγχθούν όλοι οι όροι. Είναι δυνατόν να κάνεις μελέτη, χωρίς 
να γνωρίζεις αν το Δασαρχείο σου επιτρέπει να έχεις πρόσβαση με άσφαλτο; 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Κουτσαντάς, Α.Νεστορόπουλος, 

Κ.Κοστογλίδου, Α.Βασιάδης, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 11-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 35/2008 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής του πρώην Δ.Μακεδονίδος. 
3.- Το από 1/7/2008 υπογραφέν συμφωνητικό ανάθεσης εκπόνησης μελέτης μεταξύ του 
Δ.Βέροιας και της εταιρίας Η.Σεϊταρίδης-Ε.Πασχούδης και Συνεργάτες Ε.Ε. 
4.- Τα με αρ. πρωτ. 5924, 5924ττ/1-8-2008 έγγραφα της ΤΥΔΚ. 
5.- Το με αρ. πρωτ. 5892/5-8-2009 έγγραφο της ΔΙ.ΠΕ.ΧΩ. 
6.- Το με αρ. πρωτ. 1237/18-5-2009 έγγραφο του Δασαρχείου Βέροιας. 
7.- Την από 12-7-2013 αίτηση του εκπροσώπου της εταιρίας Η.Σεϊταρίδης-Ε.Πασχούδης και 
Συνεργάτες Ε.Ε. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), της με αρ. πρωτ. 
6/14-1-2011 εγκυκλίου του ΥΠΕΣΑΗΔ, καθώς και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει και παραλαμβάνει τη μελέτη με τίτλο «Μελέτη κατασκευής δρόμου 

πρόσβασης στο δασικό χωριό (τμήμα όρια οικισμού-συμβολή δασικών δρόμων) (Οδοποιίας)», 
όπως αυτή ελέγχθηκε και θεωρήθηκε με την από 12-12-2013 βεβαίωση της Δ/νσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών του Δ. Βέροιας. 

Β) Εγκρίνει τη διάλυση της από 1/7/2008 σύμβασης ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης με 
τίτλο «Μελέτη κατασκευής δρόμου πρόσβασης στο δασικό χωριό (τμήμα όρια οικισμού-συμβολή 
δασικών δρόμων) (Οδοποιίας)», χωρίς καμιά άλλη οικονομική απαίτηση από την ανάδοχο εταιρία 
Η.Σεϊταρίδης-Ε.Πασχούδης και Συνεργάτες Ε.Ε. 

Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο για τις περεταίρω ενέργειες. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  34 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Α. Βοργιαζίδου  
Θ. Αγγελίνας  Ι. Παπαδόπουλος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ε. Κελεσίδης  
Κ. Βοργιαζίδης  Η. Μπατσαράς  
Ν. Μωυσιάδης  Ν. Αγγέλου  
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-01-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 


